	
	
	
	

	
	
	
	

	
	Ying Wa Girls' School Alumnae Association Charity Trust Fund
英華女校校友會慈善信託基金

	Message from the Trustees

	To forge ahead and ensure that Ying Wa Girls’ School (“YWGS”) is ready to take on the challenges and demands of education in the 21st century, YWGS needs extra resources to improve school facilities and organize various supplementary training activities. Students will then have more learning opportunities to strengthen their creativity and foster communication, language, art and sport skills.

This Charity Trust Fund was set up on 1 March 2006 with the objectives of: 

· providing opportunities for YWGS students to learn beyond the classroom and school walls;
· providing assistance and facilities for the graduates of YWGS; and
· preserving the past and creating space for the future for YWGS.
Your generosity will indeed make a difference to present and future YWGS’ students.  Thank you for your support.


	( ( ( Donation Form ( ( (

	Donor / Company Name:
	
	
	(Chinese)
	
	(English)

	Address:
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	Phone:
	
	   
	(Home)
	
	(Mobile)
	E-mail:
	
	

	

	To support the YWGS Alumnae Association Charity Trust Fund, I am sending a crossed cheque of HK$_______________ .

(Crossed cheque payable to “Ying Wa Girls’ School Alumnae Association Charity Trust Fund”.)

	Issuing Bank:
	
	Cheque No.:
	
	

	(  Alumna (Yr. of F.5 Grad.
	
	)   ( Parent (Name of Student/Class/Year)
	
	( Others
	
	

	(  Please send me an official receipt. (Donation of HK$100 or above is tax deductible.)

	Remarks:
	1. Personal data collected will not be used for any purpose other than those directly related to the fund-raising activities for YWGS. 

2. For enquiries, please contact Ms Shirley Cheng of YWGS Office on 2546-3151.

	Please kindly complete this donation form and mail back to “Ying Wa Girls’ School Alumnae Association Charity Trust Fund, 76 Robinson Road, Mid-levels, Hong Kong”, together with your crossed cheque.
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	Ying Wa Girls' School Alumnae Association Charity Trust Fund

英華女校校友會慈善信託基金


	慈善信託基金受託人的話

	為竭力保持英華女校的最佳優勢， 迎向二十一世紀面對的教育挑戰和要求，本校極需要額外的資源， 改善學校設施， 籌辦各類輔導及培訓活動， 使學生有更多的學習機會， 提升她們的溝通技巧、語文能力、藝術、體育水平及創意。

本慈善信託基金於二零零六年三月一日成立，目的是：

· 為在校之英華女校學生提供校外學習機會；
· 為英華女校之畢業生提供援助；及
· 繼往開來，拓展校舍空間。
誠意感謝閣下對英華女校的支持，你的慷慨解囊，務必令眾英華學生受惠。


	( ( ( 捐 款 表 格 ( ( (

	捐款人姓名/機構名稱：
	
	（中文）
	
	（英文）

	地址：
	
	
	

	
	
	
	

	電話：
	   
	(住宅)
	
	(手提)
	電郵：
	
	

	

	本人為支持英華女校校友會慈善信託基金，現附上港幣_____________劃線支票作為捐款。

〔劃線支票抬頭請寫 “Ying Wa Girls’ School Alumnae Association Charity Trust Fund”〕

	發票銀行：
	
	支票號碼：
	
	

	

	( 英華校友 
	
	( 家長
	
	( 其他
	
	

	 
	(中五畢業年份)
	
	(學生姓名/班別/年份)
	
	
	

	( 請寄回正式收據 〔捐款港幣一百元或以上可申請減扣稅項〕

	備註：
	1. 除與為英華女校籌款的活動有直接關係之目的使用外，所有個人資料將不會作其他用途。

2. 如有任何查詢，請致電英華女校 2546-3151校務處鄭小姐。

	請填妥捐款回條，附上劃線支票寄回香港羅便臣道76號英華女校校友會信託基金收。
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